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∆ΗΜΟΤΙΚΟ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ 

ΠΕΡΙΛΗΨΗ ΣΥΝΕ∆ΡΙΑΣΗΣ 8ης/2015 

Πέµπτη 4 Ιουνίου 2015,  8:00 µ.µ. 

∆ΗΜΟΤΙΚΟΙ ΣΥΜΒΟΥΛΟΙ ΠΡΟΕ∆ΡΟΙ ΣΥΜΒΟΥΛΙΩΝ ΠΡΟΕ∆ΡΟΙ ΣΥΜΒΟΥΛΙΩΝ 

1. Οικονοµάκου Μαρία 12. Γυφτέας Ηλίας 22. Κουτίβας Ηλίας 32. Μπούχαλης ∆ηµήτριος ∆ΗΜΟΤΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ ΤΟΠΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 

2. Αδαµόπουλος Ιωάννης 13. ∆ηµητρούλιας Γεώργιος 23. Λιάππα Χρυσή 33. Μπρεδήµας Θεόδωρος 1. Φοίφα Τασία  (ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ) 1. Μανωλόπουλος ΠαΝ. (ΑΝΤΙΚΑΛΑΜΟΥ) 

3. Αλούπης Παναγιώτης 14. ∆ηµόπουλος ∆ηµήτριος 24. Μάκαρης Εµµανουήλ-Λεονάρδος 34. Νιάρχος Αναστάσιος 2. Χειλάς Παναγιώτης (ΒΕΡΓΑΣ) 2. Περρωτής Παναγιώτης (ΣΠΕΡΧΟΓΕΙΑΣ) 

4. Αντωνόπουλος Μιχαήλ  15. Ηλιόπουλος Αθανάσιος 25. Μαρινάκης Σαράντος 35. Ντίντα Παναγιώτα  3. Πολίτης Βασίλειος (ΑΣΠΡΟΧΩΜΑΤΟΣ) 

5. Βασιλόπουλος Αθανάσιος 16. Θεοφιλόπουλος Ιωάννης 26. Μιχαλόπουλος Σωτήριος 36. Οικονοµάκος ∆ηµήτριος   

6. Βγενής Χαράλαµπος 17. Καµβυσίδης Ιωάννης 27. Μπάκας Ιωάννης 37. Πολίτης ∆ηµήτριος  ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΙ 

7. Βεργινάδη Μαρία 18. Κανγτζιλιέρη Χριστίνα-Ελευθερία 28. Μπασακίδης Νικόλαος 38. Σταµατόπουλος Ευστάθιος  ΤΟΠΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 

8. Βεργόπουλος ∆ηµήτριος 19. Καραγιάννης Ανδρέας 
29. Μπελογιάννη - Θεοδωρακοπούλου 

Αναστασία 
39. Φάβας Γεώργιος  1. Αντωνόπουλος Μιχαήλ (ΛΑ∆Α) 

9. Βουτσής Γεώργιος 20. Καρατζέας Παναγιώτης 30. Μπεχράκης Σταµάτης 40. Φαββατάς ∆ηµήτριος  2. Κουρνέτας Θεόδωρος (ΑΓ. ΦΛΩΡΟΥ) 

10. Γεωργακίλας Κων/νος 21. Καρβέλης Γεώργιος 31. Μπουζιάνης Παύλος 41. Χριστόπουλος Ιωάννης  3. Μαρκόπουλος Απόστολος (ΠΗΓΩΝ) 

11. Γιαννόπουλος Παναγιώτης      

 

 ΑΡ. ΑΠΟΦ.ΑΡ. ΑΠΟΦ.ΑΡ. ΑΠΟΦ.ΑΡ. ΑΠΟΦ.    ΑΡ. ΘΕΜ. ΤΙΤΛΟΣ ΘΕΜΑΤΟΣ Π Ε Ρ Ι Λ Η Ψ Η    Θ Ε Μ Α Τ Ο Σ  

  Γενικά πριν την ηµερήσια διάταξη. 

 

Στην αρχή της συνεδρίασης από Μέλη του Σώµατος τίθενται τα εξής θέµατα 
και ερωτήµατα και δίνονται οι σχετικές απαντήσεις: 
 

ΜΠΑΣΑΚΙ∆ΗΣ 

Συγχαρητήρια στους τέσσερις συµπολίτες µας, το Λεωνίδα Παπαδόπουλο, το 
Μανώλη Αλοίµονο, τον Κώστα Κοκορόγιαννη και το Μιχάλη Αράπη, οι οποίοι 
ολοκλήρωσαν µε επιτυχία την ποδηλατάδα τους από το Άµστερνταµ της 
Ολλανδίας στην Καλαµάτα και µε την ενέργειά τους αυτή, αυτό αφενός µεν, 
πρόβαλαν την πόλη, σε όλη τη διάρκεια της διαδροµής, αφετέρου δε, 
έστειλαν και το µήνυµα της άθλησης για όλους µε κάθε τρόπο.   

 

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ 

- Όντως αξίζουν συγχαρητήρια στους ποδηλάτες. 

08 
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- Ο Σύλλογος «Φίλοι του Ταϋγέτου» µας προσκαλούν όλους στη Γιορτή 
Περιβάλλοντος που θα πραγµατοποιηθεί την Κυριακή 7 Ιουνίου στην Αγία 
Τριάδα Αλαγονίας.  

 

ΜΑΚΑΡΗΣ 

- Αυτή τη στιγµή εκτελούνται έργα ανάπλασης στο ∆ήµο Καλαµάτας 
βασιζόµενα, κατά κύριο λόγο, στη χρήση τσιµεντένιων κυβόλιθων, υλικό για 
το οποίο έχουµε βασικές ενστάσεις. Ειδικά στο Πάρκο Σιδηροδρόµων, θα 
έπρεπε να χρησιµοποιήσουµε το κεραµικό σταθεροποιηµένο δάπεδο, το 
οποίο είναι απόλυτα οικολογικό, βιοκλιµατικό, διακρίνεται για τη φυσική του 
οµορφιά, δεν λερώνεται και είναι οικονοµικό.  

- Αιτιολογώντας την σκοπιµότητα του έργου της Πλατείας της Ανάστασης, 
είχατε δηλώσει ότι το έργο αυτό εντάσσεται προοπτικά στην πεζοδρόµηση 
στη Ναυαρίνου. Εφόσον δεν έχετε σκοπό να προχωρήσετε σε µελέτες για 
πεζοδρόµηση γιατί εκτελείτε ένα έργο το οποίο δεν εντάσσεται σε καµιά 
συνολική µελέτη αναβάθµισης; Εκτελώντας αποσπασµατικά έργα δεν 
υπονοµεύετε µια συνολική λύση για τη λειτουργία της Ναυαρίνου; 

- Σε µία πρόσφατη επίσκεψη που κάναµε στη Μικρή Μαντίνεια διαπιστώσαµε 
πάρα πολλά πράγµατα τα οποία πρέπει να βελτιωθούν. Ενδεικτικά αναφέρω 
το κτίριο Παναγιώταρου, που  αποτελεί εστία ρύπανσης, την παραλία, που 
έχει βραβευθεί µε γαλάζια σηµαία, αλλά ουσιαστικά δεν διαθέτει επαρκείς 
υποδοµές και το φαινόµενο των µεγάλων ταχυτήτων των διερχόµενων 
οχηµάτων. Τι θα κάνετε για να µην έχουµε και αυτό το Καλοκαίρι την ίδια 
απαράδεκτη κατάσταση στη Μικρή Μαντίνεια; 

  

ΟΙΚΟΝΟΜΑΚΟΣ 

- ∆ίνουµε κι εµείς τα συγχαρητήριά µας στους ποδηλάτες, ήτανε σηµαντικό 
αυτό το αθλητικό επίτευγµα και µακάρι να συνεχιστεί και στο µέλλον.  

- Να τεθεί θέµα, στο επόµενο ∆ηµοτικό Συµβούλιο, σχετικά µε την επίσκεψη 
του κ. Τσιρώνη και να µας πει και η ∆ηµοτική Αρχή ποια είναι η θέση της, 
όσον αφορά συγκεκριµένα ζητήµατα, όπως για τη λυµατολάσπη, τη 
λειτουργία του βιολογικού και γενικότερα τη λειτουργία της ∆ΕΥΑΚ και να 
πει την άποψή του και το Σωµατείο και να πάρουν θέση και οι παρατάξεις. 

- Ήδη υπάρχουν πολλές αντιδράσεις και υπογραφές από τους κατοίκους και 
από φίλους του Πάρκου, σχετικά µε τους κυβόλιθους και νοµίζουµε ότι είναι 
εξόφθαλµο λάθος να προχωρήσουµε σε τέτοιου είδους ανάπλαση. Θα 
ακούσει η ∆ηµοτική Αρχή τις αντιδράσεις των κατοίκων ή θα συνεχίσει στην 
ίδια πορεία; 
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ΜΠΡΕ∆ΗΜΑΣ 

- Συγχαίρουµε τους ποδηλάτες και προτείνουµε να τιµηθούν από το ∆ηµοτικό 
Συµβούλιο.  

- Πάρα πολλά και σηµαντικά πολεοδοµικά  θέµατα  εκκρεµούν εδώ και 
χρόνια. Μετά τις συναντήσεις  που είχατε κ. ∆ήµαρχε στην Αθήνα, θα 
υλοποιηθούν κάποια πράγµατα ή είναι στο περιθώριο το γενικότερο των 
υποσχέσεων;  

- Υπάρχουν έντονες διαµαρτυρίες συµπολιτών και ιδιαίτερα στο ανατολικό 
κέντρο της Καλαµάτας, σχετικά µε τα προβλήµατα που υπάρχουνε εκεί. 

- Ενώνουµε κι εµείς τη φωνή µας µε τους γονείς των παιδιών, για το θέµα 
των κυβολίθων στο Πάρκο του Σιδηροδρόµου, διότι πράγµατι υπάρχει 
σοβαρό πρόβληµα και θα αντιµετωπίσουµε ενδεχοµένως και τραυµατισµούς 
παιδιών από την τοποθέτηση αυτών των κυβολίθων.  

- Έχει γίνει κάποια σύσκεψη σχετικά µε την προετοιµασία της δακοκτονίας, 
αλλά και για τα προληπτικά µέτρα τα οποία θα πρέπει να ληφθούν για την 
αντιµετώπιση του µύκητα, ο οποίος ήδη έχει προσβάλλει χιλιάδες δέντρα 
στην Ιταλία και υπάρχει κίνδυνος να έρθει προς τα δω; 

 

ΑΝΤΩΝΟΠΟΥΛΟΣ 

- Τα συγχαρητήριά µας στους ποδηλάτες, τους οποίους, αν υπήρχε η 
δυνατότητα, να τους καλούσαµε εδώ και να διοργανώναµε µια συζήτηση, 
για να µπορέσουν να µας µεταδώσουν την εµπειρία τους και το πώς 
ακριβώς δουλεύουνε οι ποδηλατόδροµοι στις µεγάλες ευρωπαϊκές πόλεις.  

- Να γίνει µία σύσκεψη, για να µπορέσουµε να οργανώσουµε καλύτερα τη 
δακοκτονία φέτος, σε συνεργασία µε τις Οµάδες Παραγωγών και τους 
Συνεταιρισµούς. 

- Σε µια εµπορική περιοχή της Καλαµάτας, ανάµεσα στους δρόµους Μερόπης 
– Γιαννιτσών, στον κάθετο δρόµο, δεν µπορεί να γίνει διέλευση οχηµάτων, 
γιατί ο δρόµος χρησιµοποιείται από τους επαγγελµατίες. Μπορούµε να 
δίνουµε δηµοτικούς χώρους στον οποιονδήποτε για να ασκεί το επάγγελµά 
του; 

- Στο θέµα των αναπλάσεων και ειδικά σε πλατείες, θα ήθελα να είµαστε λίγο 
προσεκτικοί, γιατί ενώ προβλέπεται µια ανάπλαση µιας πλατείας, όπως της 
Ανάστασης, µπαίνουµε και σε κυκλοφοριακά ζητήµατα, που σχετίζονται µε 
τη βασική οδό της πόλης, την παραλιακή της Ναυαρίνου, και κάνουµε εκεί 
κάποιες τροποποιήσεις και επεµβάσεις. Θα πρέπει η ανάπλαση να είναι 
αυστηρά πάνω στην πρώην πλατεία και να µην επεκταθεί στη Ναυαρίνου, 
γιατί υπάρχει γενικότερο πρόβληµα.  
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∆ΗΜΗΤΡΟΥΛΙΑΣ 

- Μετά τη συζήτηση που κάναµε για τη Ναυαρίνου, θα υπάρξει κάποια 
επίσηµη ανακοίνωση – θέση – τοποθέτηση απ’ το ∆ήµο για το τι µορφή θα 
πάρει η παραλιακή ζώνη; Τουριστική; Οικιστική; ∆εν µας έχει πει ποτέ.  

- Για την «ΚΑΛΑΜΑΤΑ ’21», που αφορά όλους τους δηµότες της Καλαµάτας, 
παίρνει µόνος του αποφάσεις ο κ. Τσατσούλης, υπό την εποπτεία του κ. 
∆ήµαρχου. Θα µας πει επισήµως ο ∆ήµος Καλαµάτας ποια θα είναι η πορεία 
αυτού του εγχειρήµατος;  

 

ΦΑΒΒΑΤΑΣ 

- Στα Παπαφλέσσεια, αντί για µια διεθνή συνάντηση στίβου που είχαµε 
συνηθίσει, είδαµε ένα τοπικό αγώνισµα φέτος, χωρίς καταξιωµένους 
αθλητές και µε µικρή συµµετοχή. Τι προτίθεται να κάνετε για να 
επανέλθουν τα Παπαφλέσσεια στο επίπεδο που ήταν πριν; 

- Σύµφωνα µε το Νόµο στις παιδικές χαρές πρέπει να υπάρχει πιστοποίηση. 
Ακόµα και σήµερα δεν υπάρχει καµία πιστοποιηµένη παιδική χαρά στο ∆ήµο 
Καλαµάτας και οι παιδικές χαρές είναι επικίνδυνες, έχουνε σοβαρά 
προβλήµατα µε το φωτισµό, µε την καθαριότητα και µε τα παιχνίδια. 

- Έχει γίνει η κατάθεση των χρηµάτων του ∆ήµου στην Τράπεζα της 
Ελλάδος, όπως αποφάσισε το ∆ηµοτικό Συµβούλιο και ποιο είναι το ποσό 
που κατατέθηκε;   

 

ΒΑΣΙΛΟΠΟΥΛΟΣ 

Η διαδικασία πιστοποίησης είναι πάρα πολύ δύσκολη. Αυτή τη στιγµή έχουµε 
πάρει τα πιστοποιητικά συµµόρφωσης, προχωράµε δύο µελέτες που πρέπει 
να γίνουν, ώστε να πιστοποιηθούνε οι πρώτες 10.   

 

ΚΑΡΑΓΙΑΝΝΗΣ 

Για τη Βέργα, ο κ. ∆ερµετζόπουλος υπέγραψε τα γεωλογικά και περιµένουµε 
την απάντησή του για να προχωρήσουµε στην επόµενη διαδικασία. Για το 
Ασπρόχωµα, έχει τελειώσει το θέµα, η πράξη εφαρµογής, εκδικάζονται αυτή 
τη στιγµή οι ενστάσεις από το µελετητή. Για τη Μικρή Μαντίνεια περιµένουµε 
από την Κτηµατική Υπηρεσία να µπει ο αιγιαλός επάνω, διότι ενώ ήµασταν 
έτοιµοι για τις τελικές υπογραφές άλλαξε ο Νόµος νωρίτερα. Όσον αφορά την 
Κηπούπολη περιµένουµε ακόµη τη σύσταση του Κεντρικού Συµβουλίου, του 
ΣΥΠΟΘΑ, ώστε να λάβει και υπόψη του την τελευταία απόφαση που πήραµε 
στο ∆ηµοτικό Συµβούλιο, για να προχωρήσει πλέον προς την τελική ευθεία 
που είναι το ΦΕΚ.  
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ΒΕΡΓΟΠΟΥΛΟΣ 

Οι φάκελοι των έργων του ΕΣΠΑ είναι πλήρεις και ώριµοι για να φτάσουν να 
χρηµατοδοτηθούν και ως εκ τούτου δεν µπορεί να µην γίνει κάτι απ’ αυτά που 
περιγράφονται µέσα σ’ αυτούς. 

 

ΜΠΟΥΧΑΛΗΣ 

Στην Τράπεζα της Ελλάδος έχει µεταφερθεί ήδη ένα εκατοµµύριο και θα 
δούµε τι υπόλοιπο ποσό µπορεί να µεταφέρουµε στην πορεία.  

 

 ∆ΗΜΑΡΧΟΣ 

- Τα Παπαφλέσσεια δεν οργανώνονται από το ∆ήµο Καλαµάτας, αλλά από το 
Μεσσηνιακό Γυµναστικό Σύλλογο και ο ∆ήµος Καλαµάτας τα έχει υπό την 
αιγίδα του. Κάθε χρόνο είναι σε µία πορεία υποβάθµισης και αυτό συνδέεται 
µε την οικονοµική κρίση, η οποία βασανίζει τη χώρα. Φέτος έγιναν χάρη 
στον ηρωισµό του κ. Πουλόπουλου. Αν έχετε να προτείνετε κάτι 
συγκεκριµένο, να το δούµε νωρίς του χρόνου, να καλέσουµε εδώ και τον 
εκπρόσωπο του Μεσσηνιακού Γυµναστικού Συλλόγου, που είναι η 
οργανώτρια αρχή, για να δούµε πως µπορούµε να συµβάλλουµε στην 
καλύτερη οργάνωσή τους. 

- Για τις παιδικές χαρές είµαστε σε µία διαδικασία πιστοποίησης. Απ’ το 
Πράσινο Ταµείο έχουν εγκριθεί 80.000,00 €, οι οποίες, µαζί µε τα χρήµατα 
που έχει βάλει ο ∆ήµος για το 2015, µας καλύπτουν για τον εκσυγχρονισµό 
των παιδικών χαρών και κεντρικά και περιφερειακά. Μέχρι το Φθινόπωρο θα 
είναι εντυπωσιακή η αλλαγή, θα είναι όλες περιφραγµένες, θα είναι 
συντηρηµένα τα παιχνίδια και θα έχουµε βάλει και καινούργια. 

- Τα έργα τα οποία είναι ενταγµένα στο ΕΣΠΑ, της Ανάληψης και της 
Ανάστασης, είναι εγκεκριµένα και από τις ∆ιαχειριστικές Αρχές, ως προς το 
οικονοµικό αντικείµενο και από την Αρχιτεκτονική Επιτροπή. ∆εν πάµε από 
µόνοι µας να βάλουµε κυβόλιθους στη Ναυαρίνου, προβλέπεται απ’ το 
σχεδιασµό ο οποίος είναι εγκεκριµένος. Εκείνο που θέλω να σας πω είναι ότι 
το πράσινο στην πόλη, µε τα έργα τα οποία κάνουµε στην Ανάληψη, την 
Ανάσταση και το Πάρκο, αυξάνεται εντυπωσιακά και θα είναι πολύ 
περισσότερο από το πράσινο το οποίο υπάρχει σήµερα εκεί. 

- Το Πάρκο κατορθώσαµε και το φέραµε ως περιουσιακό στοιχείο του 
Καλαµατιανού λαού, ενώ ήταν έτοιµο να δοθεί στο ΤΑΙΠΕ∆. Υπάρχουν  
πολλά προβλήµατα, ιδιαίτερα τα βράδια και για το λόγο αυτό πρέπει να 
φωτισθεί και, δυστυχώς, να περιφραχθεί. Όσον αφορά στον κυβόλιθο, δεν 
πρόκειται να µπει κανένας κυβόλιθος και καθόλου τσιµέντο από τις παιδικές 
χαρές και κάτω. Υπάρχει πολύ µεγάλη διαφορά µεταξύ του 3Α, της 
τραγάνας και του κυβόλιθου χωρίς τσιµέντο, µε πρόνοια να υπάρχουν και 
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διάκενα αν µπορεί να φυτευτεί και πρασινάδα. Θα δούµε εάν µπορούµε να 
χρησιµοποιήσουµε το ψυχρό υλικό, αυτή την επικάλυψη, ώστε να µην 
υπάρχει, ειλικρινά, κανένα πρόβληµα. Όσον αφορά το κουρασάνι, επειδή 
κάποιοι το έχουν κάνει σηµαία, αυτό το τριµµένο κεραµίδι που είναι το 
βασικό συνθετικό, µπορεί να το χρησιµοποιήσεις εκεί που δεν πολυπατιέται. 
Σε χώρους όµως οι οποίοι έχουνε συχνή χρήση, που, ενδεχοµένως, περνούν 
οχήµατα, χωρίς µηχανή, ποδήλατα, δεν αντέχει. Θα το δοκιµάσοµε, 
ενδεχοµένως σε κάποιο σηµείο το οποίο είναι ίσωµα, σε κάποιο παράδροµο 
και θα δείτε τα αποτελέσµατα µετά από ένα ή δύο χρόνια.  

- Υπάρχουν πολύ µεγάλες και σοβαρές εξελίξεις στα θέµατα των 
απορριµµάτων. Υπάρχει πλήρης αλλαγή πολιτικής στον τοµέα της 
διαχείρισης. Μεταφέρεται η ευθύνη στους ∆ήµους. Σήµερα µου παρέδωσαν 
το Εθνικό Σχέδιο για τη ∆ιαχείριση των Απορριµµάτων. Τα ∆ηµοτικά 
Συµβούλια είναι εκείνα τα οποία πρέπει να αποφασίσουν και κανένας 
ΦΟ∆ΣΑ. ∆εν το έχω µελετήσει και δεν είµαι έτοιµος να πω κάτι γι’ αυτό.  

- Για τη ∆ΕΥΑΚ, υπάρχει η πολιτική υπόσχεση ότι τα έργα τα οποία 
συνδέονται µε τη διαχείριση των λυµάτων θα µπούνε γρήγορα ως 
εµπροσθοβαρή. Τα δύο πολύ µεγάλα ζητήµατα που έχει η ∆ΕΥΑΚ είναι, η 
διαχείριση των 40.000 κυβικών µέτρων λυµατολάσπης και η πρόταση είναι 
να αντιµετωπιστεί µε ενεργοποίηση του βιοαντιδραστήρα και το άλλο το 
οποίο το κουτσοβολεύουµε τώρα µε το ασβέστη, τον βιολογικό καθαρισµό, 
για τον οποίο µπορεί να είδατε ποια είναι τα ποιοτικά αποτελέσµατα απ’ τον 
εκσυγχρονισµό που στοίχισε 4.500.000,00 €. Προφανώς, αυτό το 
συγκρότηµα, µε το προσωπικό το µειωµένο το οποίο έχοµε, δεν µπορούµε 
να το διαχειριστούµε. Θα δοθεί µε διαγωνιστική διαδικασία σε εταιρεία. 

- Για τα πολεοδοµικά θέµατα βασανιζόµαστε από το 1995. Στο Υπουργείο δεν 
υπάρχει προσωπικό και περιµένω να έρθει εγγράφως το αίτηµα να 
στείλουµε υπαλλήλους και θα στείλουµε 2 – 3, που θα ασχολούνται µε τα 
δικά µας θέµατα και ενδεχοµένως και µε του Νοµού. Να βοηθήσουµε.   

- Θα πάρουµε 190 υπαλλήλους και εργάτες, πενταµηνίτες, θα στήσοµε ένα 
συνεργείο, να πάει στο ανατολικό κέντρο για να κάνει τους αναγκαίους εκεί 
καθαρισµούς. 

- Για τη δακοκτονία να κάνετε  και µία δεύτερη σύσκεψη, γιατί η δακοκτονία 
είναι κρίσιµο θέµα και για την ποιότητα του λαδιού και για την ποσότητα.  

- Συγχαρητήρια στους ποδηλάτες. Έχουµε υποβάλει σχέδια για δύο 
ποδηλατόδροµους, αλλά εάν δεν υπάρχουν χρήµατα δεν µπορεί κανένας να 
σας πει για το νέο ΕΣΠΑ.      

- Θα έρθει στο ∆ηµοτικό Συµβούλιο η ενεργοποίηση των δυνατοτήτων 
χρηµατοδότησης απ’ την Ευρωπαϊκή Τράπεζα Επενδύσεων, όπου 
χρηµατοδοτεί έργα κατά 50%. Τα πρώτα έργα για τα οποία θα ζητήσοµε 
χρηµατοδότηση θα είναι η Καρδιολογική Κλινική, για να µετατραπεί σε 
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Κέντρο Υγείας και Πρόνοιας και το δεύτερο, το συγκρότηµα του Θεάτρου, 
µαζί µε το κτίριο της πρώην Ηλεκτρικής Εταιρείας, ώστε να γίνει συνολική 
τους αναβάθµιση.  

- Για την οδό Μερόπης - Γιαννιτσών - Ήρας και Αθηνών, περιµένουµε τη 
∆ηµοτική Αστυνοµία, είναι θέµα ηµερών και θα είναι ένα θέµα 
προτεραιότητας γι’ αυτή την περιοχή που υποφέρει, επειδή έχουµε και το 
ζήτηµα της Ράχης, που υπάρχει πλήρης αδυναµία στάθµευσης οχηµάτων. 
Θα υπάρχει προσπάθεια, ιδιαίτερα για την Αθηνών και για την Μπουλούκου, 
ώστε να µπορεί να κυκλοφορεί ο κόσµος.     

- Για την «ΚΑΛΑΜΑΤΑ '21», έχω δώσει οδηγία στον Πρόεδρο της «ΦΑΡΙΣ» να 
συνεννοηθεί απολύτως µαζί σας, να είναι όλες οι παρατάξεις µέσα στις 
Επιτροπές, δεν έχει η συγκεκριµένη διεκδίκηση κανένα πολιτικό χαρακτήρα, 
ούτε θέλουµε να έχει χαρακτήρα καπελώµατος ούτε απ’ την πλειοψηφία. 
Είναι ένας αγώνας ο οποίος δίνεται και είναι εξόχως σκληρός, µε σκληρούς 
ανταγωνιστές, σε όλα τα επίπεδα. Υπάρχει η χρηµατοδότηση και από 
ιδιώτες και ελπίζω η χρηµατοδότηση να φτάσει στο 50% του έργου. Νοµίζω 
ότι το αποτέλεσµα σε κάθε περίπτωση θα είναι θετικό για την πόλη και 
δηλώνω και δηµόσια ότι σε καµία περίπτωση η ∆ηµοτική Αρχή δεν πρόκειται 
να σφετερισθεί τον ιδρώτα κανενός. Θεωρούµε αυτή την προσπάθεια ως 
προσπάθεια της πόλης, ως προσπάθεια του Νοµού και ως προσπάθεια των 
άλλων ∆ήµων.  

 

ΘΕΜΑΤΑ ΗΜΕΡΗΣΙΑΣ ∆ΙΑΤΑΞΗΣ 

Α. ΠΟΛΙΤΙΣΤΙΚΑ ΘΕΜΑΤΑ   

230 1.  Έγκριση διοργάνωσης της εκδήλωσης ¨Λευκή νύχτα 
2015¨. 

ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ (ΥΠΕΡ οι παρόντες σύµβουλοι της πλειοψηφίας και 
των δηµοτικών παρατάξεων ¨ΑΝΟΙΧΤΟΣ ∆ΗΜΟΣ – ΕΝΕΡΓΟΙ ΠΟΛΙΤΕΣ¨, 
¨ΑΛΛΑΓΗ ΓΙΑ ΤΟ ∆ΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨, ¨ΑΝΕΞΑΡΤΗΤΗ ΣΥΜΜΑΧΙΑ ΠΟΛΙΤΩΝ¨  
& ¨ΕΛΛΗΝΙΚΗ ∆ΡΑΣΗ ΓΙΑ ΤΟ  ∆ΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨, καθώς και η Πρόεδρος 
του Συµβουλίου της ∆ηµοτικής Κοινότητας ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ και ΚΑΤΑ οι 
σύµβουλοι της δηµοτικής παράταξης ¨ΛΑΪΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨) 
εγκρίνεται η συµµετοχή του ∆ήµου στη διοργάνωση της εκδήλωσης ¨Λευκή 
νύχτα¨ που θα πραγµατοποιηθεί από 08.00 µ.µ. της 29/8/2015 µέχρι 05.00 
π.µ. της 30/8/2015 και η διάθεση πίστωσης ποσού 5.000,00 €, για την 
κάλυψη µέρους των εξόδων αυτής, σύµφωνα µε την εισήγηση του Γραφείου 
Επικοινωνίας, ∆ηµοσίων Σχέσεων & Εθιµοτυπίας. 
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Β. ∆ΙΟΙΚΗΤΙΚΑ ΘΕΜΑΤΑ 

231 2.  Επανασύσταση ∆ηµοτικής Αστυνοµίας στο ∆ήµο 
Καλαµάτας. 

ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ (ΥΠΕΡ οι παρόντες σύµβουλοι της πλειοψηφίας και 
των δηµοτικών παρατάξεων ¨ΑΝΟΙΧΤΟΣ ∆ΗΜΟΣ – ΕΝΕΡΓΟΙ ΠΟΛΙΤΕΣ¨, 
¨ΑΛΛΑΓΗ ΓΙΑ ΤΟ ∆ΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨, ¨ΑΝΕΞΑΡΤΗΤΗ ΣΥΜΜΑΧΙΑ ΠΟΛΙΤΩΝ¨  
& ¨ΕΛΛΗΝΙΚΗ ∆ΡΑΣΗ ΓΙΑ ΤΟ  ∆ΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨ και ΚΑΤΑ οι σύµβουλοι 
της δηµοτικής παράταξης ¨ΛΑΪΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨) εγκρίνεται η 
επανασύσταση της ∆ηµοτικής Αστυνοµίας. 

232 3.  Πρόσληψη εργατών πυροπροστασίας, µε δίµηνη 
σύµβαση εργασίας.  

ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ (ΥΠΕΡ οι παρόντες σύµβουλοι της πλειοψηφίας και 
των δηµοτικών παρατάξεων ¨ΑΝΕΞΑΡΤΗΤΗ ΣΥΜΜΑΧΙΑ ΠΟΛΙΤΩΝ¨ & 
¨ΕΛΛΗΝΙΚΗ ∆ΡΑΣΗ ΓΙΑ ΤΟ  ∆ΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨ και ΛΕΥΚΟ οι σύµβουλοι 
των δηµοτικών παρατάξεων ¨ΑΝΟΙΧΤΟΣ ∆ΗΜΟΣ – ΕΝΕΡΓΟΙ ΠΟΛΙΤΕΣ¨, 
¨ΛΑΪΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨ & ¨ΑΛΛΑΓΗ ΓΙΑ ΤΟ ∆ΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨)  
εγκρίνεται η πρόσληψη 40 εργατών πυροπροστασίας, σύµφωνα µε την 
εισήγηση του Γραφείου Πολιτικής Προστασίας. 

233 4.  Συγκρότηση επιτροπής παραλαβής έργου.  ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ (ΥΠΕΡ οι παρόντες σύµβουλοι της πλειοψηφίας και 
των δηµοτικών παρατάξεων ¨ΑΝΟΙΧΤΟΣ ∆ΗΜΟΣ – ΕΝΕΡΓΟΙ ΠΟΛΙΤΕΣ¨, 
¨ΑΛΛΑΓΗ ΓΙΑ ΤΟ ∆ΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨, ¨ΑΝΕΞΑΡΤΗΤΗ ΣΥΜΜΑΧΙΑ 
ΠΟΛΙΤΩΝ¨ & ¨ΕΛΛΗΝΙΚΗ ∆ΡΑΣΗ ΓΙΑ ΤΟ  ∆ΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨ και ΛΕΥΚΟ οι 
σύµβουλοι της δηµοτικής παράταξης ¨ΛΑΪΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨)  
εγκρίνεται η συγκρότηση της επιτροπής προσωρινής και οριστικής παραλαβής 
του έργου «Συντήρηση ασφαλτόστρωση δηµοτικών οδών Καλαµάτας (έργο 
έτους 2009)», αποτελούµενη από ένα δηµοτικό σύµβουλο και τρεις τεχνικούς 
υπαλλήλους του ∆ήµου, οι οποίοι αναδείχθηκαν ύστερα από κλήρωση που 
διενήργησαν η ∆ιεύθυνση ∆ιοικητικών, ως αρµόδια υπηρεσία που υποστηρίζει 
γραµµατειακά το ∆ηµοτικό Συµβούλιο και η ∆ιεύθυνση Τεχνικών Υπηρεσιών 
αντίστοιχα. 

234 5.  Μετακινήσεις ∆ηµάρχου, Αντιδηµάρχων και ∆ηµοτικών 
Συµβούλων.   

ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ (ΥΠΕΡ οι παρόντες σύµβουλοι της πλειοψηφίας και 
των δηµοτικών παρατάξεων ¨ΑΝΟΙΧΤΟΣ ∆ΗΜΟΣ – ΕΝΕΡΓΟΙ ΠΟΛΙΤΕΣ¨, 
¨ΑΛΛΑΓΗ ΓΙΑ ΤΟ ∆ΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨, ¨ΑΝΕΞΑΡΤΗΤΗ ΣΥΜΜΑΧΙΑ 
ΠΟΛΙΤΩΝ¨  & ¨ΕΛΛΗΝΙΚΗ ∆ΡΑΣΗ ΓΙΑ ΤΟ  ∆ΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨ και ΛΕΥΚΟ οι 
σύµβουλοι της δηµοτικής παράταξης ¨ΛΑΪΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨) 
εγκρίνονται οι µετακινήσεις του κ. ∆ηµάρχου,  α) στις  20/5/2015 στην  
Τρίπολη (Π.Ε.∆. ΠΕΛΟΠΟΝΝΗΣΟΥ), β) στις 22/5/2015 στην Κόρινθο 
(ΠΑΝΕΠΙΣΤΗΜΙΟ ΠΕΛΟΠΟΝΝΗΣΟΥ), γ) στις 25/5/2015 στην Αθήνα 
(ΥΠΟΥΡΓΕΙΟ ΕΣΩΤΕΡΙΚΩΝ) και δ) στις 3/6/2015 στην Αθήνα (ΥΠΟΥΡΓΕΙΟ 
ΠΑΡΑΓΩΓΙΚΗΣ ΑΝΑ∆ΥΓΚΡΟΤΗΣΗ, ΠΕΡΙΒΑΛΛΟΝΤΟΣ & ΕΝΕΡΓΕΙΑΣ, 
ΥΠΟΥΡΓΕΙΟ ΠΟΛΙΤΙΣΜΟΥ και ∆ΗΜΟ ΑΘΗΝΑΙΩΝ). 
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Γ. ΘΕΜΑΤΑ ΠΡΟΓΡΑΜΜΑΤΙΣΜΟΥ & ΑΝΑΠΤΥΞΗΣ 

- 6.  ∆ιάθεση πίστωσης δηµοτικού προϋπολογισµού, οικον. 
έτους 2015, για την υλοποίηση της συναφθείσας 
Προγραµµατικής Σύµβασης σχετικά µε «Καµπάνια 
προβολής της Μεσσηνίας στην Ιταλική Αγορά».   

ΑΝΑΒΑΛΛΕΤΑΙ 

235 7.  ∆ιάθεση πίστωσης δηµοτικού προϋπολογισµού, οικον. 
έτους 2015, για την εκτύπωση έντυπου διαφηµιστικού – 
ενηµερωτικού υλικού και τη δηµιουργία διαφηµιστικού 
σποτ και αυτοκόλλητων µπάνερ του ∆ήµου Καλαµάτας.   

ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ (ΥΠΕΡ οι παρόντες σύµβουλοι της πλειοψηφίας και 
των δηµοτικών παρατάξεων ¨ΛΑΪΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨ & 
¨ΕΛΛΗΝΙΚΗ ∆ΡΑΣΗ ΓΙΑ ΤΟ ∆ΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨ και ΛΕΥΚΟ οι παρόντες 
σύµβουλοι των δηµοτικών παρατάξεων ¨ΑΝΟΙΧΤΟΣ ∆ΗΜΟΣ – ΕΝΕΡΓΟΙ 
ΠΟΛΙΤΕΣ¨,  ¨ΑΛΛΑΓΗ ΓΙΑ ΤΟ ∆ΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨ & ¨ΑΝΕΞΑΡΤΗΤΗ 
ΣΥΜΜΑΧΙΑ ΠΟΛΙΤΩΝ¨) εγκρίνεται η εκτύπωση έντυπου διαφηµιστικού – 
ενηµερωτικού υλικού και αυτοκόλλητων µπάνερ και η δηµιουργία 
διαφηµιστικού σποτ καθώς και διάθεση πίστωσης 6.000,00 €, µε ΦΠΑ,  
σύµφωνα µε την εισήγηση του Τοµέα Τουρισµού της ∆ιεύθυνσης 
Προγραµµατισµού, Ανάπτυξης & Ευρωπαϊκών Θεµάτων. 

236 8.  Συµπλήρωση της αριθ. 55/2014 απόφασης του 
∆ηµοτικού Συµβουλίου Καλαµάτας, σχετικά µε την 
καταβολή τελών για το χώρο που καταλαµβάνουν τα 
περίπτερα.  

ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ (ΥΠΕΡ οι παρόντες σύµβουλοι της πλειοψηφίας και 
των δηµοτικών παρατάξεων ¨ΛΑΪΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨ & 
¨ΕΛΛΗΝΙΚΗ ∆ΡΑΣΗ ΓΙΑ ΤΟ ∆ΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨, καθώς και η Πρόεδρος του 
Συµβουλίου της ∆ηµοτικής Κοινότητας ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ και ΛΕΥΚΟ οι παρόντες 
σύµβουλοι των δηµοτικών παρατάξεων ¨ΑΝΟΙΧΤΟΣ ∆ΗΜΟΣ – ΕΝΕΡΓΟΙ 
ΠΟΛΙΤΕΣ¨, ¨ΑΛΛΑΓΗ ΓΙΑ ΤΟ ∆ΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨ & ¨ΑΝΕΞΑΡΤΗΤΗ 
ΣΥΜΜΑΧΙΑ ΠΟΛΙΤΩΝ¨) εγκρίνεται η συµπλήρωση της απόφασης, µε την 
προσθήκη εδαφίου που αφορά στην αποµάκρυνση των κουβουκλίων σε 
περίπτωση που δεν καταβάλλονται τα τέλη χρήσης κοινόχρηστου χώρου για 
δύο έτη, όπως εισηγήθηκε η Οικονοµική Επιτροπή µε την υπ’ αριθµ. 226/2015 
απόφασή της, σύµφωνα µε την πρόταση του Αντιδηµάρχου κ. Βεργόπουλου 
∆ηµητρίου.  

237 9.  Χορήγηση βραχυχρόνιων αδειών καντίνας κατόπιν 
κληρώσεως, για το έτος 2015.  

ΟΜΟΦΩΝΑ εγκρίνονται: 

α) η απόρριψη των αιτήσεων των Βλαχαντώνη Κων/νου και Στασινόπουλου 
Χρήστου ως εκπρόθεσµες, 

β) η χορήγηση βραχυχρόνιας άδειας, διάρκειας 4 µηνών, ύστερα από 
κλήρωση, στο  Νικηφόρο Ιωάννη για τη θέση επί της Ναυαρίνου και στο 
Μπάλα Κων/νο για τη θέση στις εκβολές του ποταµού Άρι, 

σύµφωνα µε την εισήγηση του Τµήµατος Ρύθµισης Εµπορικών 
∆ραστηριοτήτων της ∆ιεύθυνσης Προγραµµατισµού, Ανάπτυξης & 
Ευρωπαϊκών Θεµάτων. 
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∆. ΚΥΚΛΟΦΟΡΙΑΚΑ ΘΕΜΑΤΑ 

238 10.  Τροποποίηση της Αστικής Γραµµής Νο «2» «Άσυλο – 
Αγία Τριάδα – Τ.Ε.Ι.» και επέκταση αυτής µέχρι το 
Νοσοκοµείο Καλαµάτας.    

ΟΜΟΦΩΝΑ εγκρίνεται η επέκταση της γραµµής Νο 2 µέχρι το Νοσοκοµείο 
και καθορίζονται οι στάσεις, όπως εισηγήθηκε η Επιτροπή Ποιότητας Ζωής µε 
την υπ’ αριθµ. 36/2015 απόφασή της, σύµφωνα µε την πρόταση του 
Τµήµατος Συγκοινωνιών, Κυκλοφορίας & Σήµανσης της ∆ιεύθυνσης Τεχνικών 
Υπηρεσιών. 

239 11.  Παραχώρηση ειδικών θέσεων στάθµευσης ΑµεΑ.  ΟΜΟΦΩΝΑ εγκρίνεται η παραχώρηση µιας (1) ειδικής θέσης στάθµευσης 
ΑµεΑ, όπως εισηγήθηκε η Επιτροπή Ποιότητας Ζωής µε την υπ’ αριθµ. 
39/2015 απόφασή της, σύµφωνα µε την πρόταση του Τµήµατος 
Συγκοινωνιών, Κυκλοφορίας & Σήµανσης της ∆ιεύθυνσης Τεχνικών 
Υπηρεσιών. 

240 12.  Παραχώρηση µε µίσθωση ειδικών θέσεων στάθµευσης 
για επαγγελµατική χρήση.  

ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ (ΥΠΕΡ οι παρόντες σύµβουλοι της πλειοψηφίας και 
των δηµοτικών παρατάξεων ¨ΛΑΪΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨, ¨ΑΛΛΑΓΗ 
ΓΙΑ ΤΟ ∆ΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨, ¨ΑΝΕΞΑΡΤΗΤΗ ΣΥΜΜΑΧΙΑ ΠΟΛΙΤΩΝ¨ & 
¨ΕΛΛΗΝΙΚΗ ∆ΡΑΣΗ ΓΙΑ ΤΟ ∆ΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨, καθώς και η Πρόεδρος του 
Συµβουλίου της ∆ηµοτικής Κοινότητας ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ και ΛΕΥΚΟ οι σύµβουλοι 
της δηµοτικής παράταξης ¨ΑΝΟΙΧΤΟΣ ∆ΗΜΟΣ – ΕΝΕΡΓΟΙ ΠΟΛΙΤΕΣ¨) 
εγκρίνεται η παραχώρηση, µε µίσθωση, µιας (1) θέσης στάθµευσης για 
επαγγελµατική χρήση, κατόπιν υποβολής σχετικού αιτήµατος, επί της 
Μακεδονίας, όπως εισηγήθηκε η Επιτροπή Ποιότητας Ζωής µε την υπ’ αριθµ. 
33/2015 απόφασή της, σύµφωνα µε την πρόταση του Τµήµατος 
Συγκοινωνιών, Κυκλοφορίας & Σήµανσης της ∆ιεύθυνσης Τεχνικών 
Υπηρεσιών. 

ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ (ΥΠΕΡ οι παρόντες σύµβουλοι της πλειοψηφίας και 
των δηµοτικών παρατάξεων ¨ΑΛΛΑΓΗ ΓΙΑ ΤΟ ∆ΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨, 
¨ΑΝΕΞΑΡΤΗΤΗ ΣΥΜΜΑΧΙΑ ΠΟΛΙΤΩΝ¨ & ¨ΕΛΛΗΝΙΚΗ ∆ΡΑΣΗ ΓΙΑ ΤΟ ∆ΗΜΟ 
ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨, καθώς και η Πρόεδρος του Συµβουλίου της ∆ηµοτικής 
Κοινότητας ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ, ΛΕΥΚΟ οι σύµβουλοι της δηµοτικής παράταξης 
¨ΑΝΟΙΧΤΟΣ ∆ΗΜΟΣ – ΕΝΕΡΓΟΙ ΠΟΛΙΤΕΣ¨ και ΚΑΤΑ οι σύµβουλοι της 
δηµοτικής παράταξης ¨ΛΑΪΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨) εγκρίνεται η 
παραχώρηση, µε µίσθωση, µιας (1) θέσης  στάθµευσης για επαγγελµατική 
χρήση, κατόπιν υποβολής σχετικού αιτήµατος, επί της Μητροπέτροβα, όπως 
εισηγήθηκε η Επιτροπή Ποιότητας Ζωής µε την υπ’ αριθµ. 40/2015 απόφασή 
της, σύµφωνα µε την πρόταση του Τµήµατος Συγκοινωνιών, Κυκλοφορίας & 
Σήµανσης της ∆ιεύθυνσης Τεχνικών Υπηρεσιών. 
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Ε. ΤΕΧΝΙΚΑ ΘΕΜΑΤΑ 

241 13.  Έγκριση πρωτοκόλλου οριστικής παραλαβής του έργου 
«Ανάπλαση τµήµατος Ιστορικού Κέντρου Καλαµάτας (Γ 
Φάση)». 

ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ (ΥΠΕΡ οι παρόντες σύµβουλοι της πλειοψηφίας και 
των δηµοτικών παρατάξεων ¨ΑΝΟΙΧΤΟΣ ∆ΗΜΟΣ – ΕΝΕΡΓΟΙ ΠΟΛΙΤΕΣ¨, 
ΑΛΛΑΓΗ ΓΙΑ ΤΟ ∆ΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨, ¨ΑΝΕΞΑΡΤΗΤΗ ΣΥΜΜΑΧΙΑ ΠΟΛΙΤΩΝ¨ 
& ¨ΕΛΛΗΝΙΚΗ ∆ΡΑΣΗ ΓΙΑ ΤΟ ∆ΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨, καθώς και η Πρόεδρος 
του Συµβουλίου της ∆ηµοτικής Κοινότητας ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ και ΛΕΥΚΟ οι 
σύµβουλοι της δηµοτικής παράταξης ¨ΛΑΪΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨) 
εγκρίνεται το πρωτόκολλο οριστικής παραλαβής του έργου, σύµφωνα µε την 
εισήγηση του Τµήµατος Εκτέλεσης Έργων, Συντήρησης & Αυτεπιστασίας της 
∆ιεύθυνσης Τεχνικών Υπηρεσιών. 

242 14.  Έγκριση πρωτοκόλλου οριστικής παραλαβής του έργου 
«Βελτιώσεις χώρων Νεκροταφείου Καλαµάτας». 

ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ (ΥΠΕΡ οι παρόντες σύµβουλοι της πλειοψηφίας και 
των δηµοτικών παρατάξεων ¨ΑΝΟΙΧΤΟΣ ∆ΗΜΟΣ – ΕΝΕΡΓΟΙ ΠΟΛΙΤΕΣ¨, 
ΑΛΛΑΓΗ ΓΙΑ ΤΟ ∆ΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨, ¨ΑΝΕΞΑΡΤΗΤΗ ΣΥΜΜΑΧΙΑ ΠΟΛΙΤΩΝ¨ 
& ¨ΕΛΛΗΝΙΚΗ ∆ΡΑΣΗ ΓΙΑ ΤΟ ∆ΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨, καθώς και η Πρόεδρος 
του Συµβουλίου της ∆ηµοτικής Κοινότητας ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ και ΛΕΥΚΟ οι 
σύµβουλοι της δηµοτικής παράταξης ¨ΛΑΪΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨) 
εγκρίνεται το πρωτόκολλο οριστικής παραλαβής του έργου, σύµφωνα µε την 
εισήγηση του Τµήµατος Εκτέλεσης Έργων, Συντήρησης & Αυτεπιστασίας της 
∆ιεύθυνσης Τεχνικών Υπηρεσιών. 

243 15.  Έγκριση πρωτοκόλλου προσωρινής και οριστικής 
παραλαβής του έργου «Συντήρηση και επισκευή 
κτιριακών εγκαταστάσεων κατασκήνωσης Αγίας 
Μαρίνας».  

ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ (ΥΠΕΡ οι παρόντες σύµβουλοι της πλειοψηφίας και 
των δηµοτικών παρατάξεων ¨ΑΝΟΙΧΤΟΣ ∆ΗΜΟΣ – ΕΝΕΡΓΟΙ ΠΟΛΙΤΕΣ¨, 
ΑΛΛΑΓΗ ΓΙΑ ΤΟ ∆ΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨, ¨ΑΝΕΞΑΡΤΗΤΗ ΣΥΜΜΑΧΙΑ ΠΟΛΙΤΩΝ¨ 
& ¨ΕΛΛΗΝΙΚΗ ∆ΡΑΣΗ ΓΙΑ ΤΟ ∆ΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨ και ΛΕΥΚΟ οι σύµβουλοι 
της δηµοτικής παράταξης ¨ΛΑΪΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨) εγκρίνεται το 
πρωτόκολλο προσωρινής και οριστικής παραλαβής του έργου, σύµφωνα µε 
την εισήγηση του Τµήµατος Εκτέλεσης Έργων, Συντήρησης & Αυτεπιστασίας 
της ∆ιεύθυνσης Τεχνικών Υπηρεσιών. 

244 16.  Έγκριση πρωτοκόλλου προσωρινής και οριστικής 
παραλαβής του έργου «Τσιµεντοστρώσεις Αγροτικών 
∆ρόµων στις Πηγές».  

ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ (ΥΠΕΡ οι παρόντες σύµβουλοι της πλειοψηφίας και 
των δηµοτικών παρατάξεων ¨ΑΝΟΙΧΤΟΣ ∆ΗΜΟΣ – ΕΝΕΡΓΟΙ ΠΟΛΙΤΕΣ¨, 
ΑΛΛΑΓΗ ΓΙΑ ΤΟ ∆ΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨, ¨ΑΝΕΞΑΡΤΗΤΗ ΣΥΜΜΑΧΙΑ ΠΟΛΙΤΩΝ¨ 
& ¨ΕΛΛΗΝΙΚΗ ∆ΡΑΣΗ ΓΙΑ ΤΟ ∆ΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨ και ΛΕΥΚΟ οι σύµβουλοι 
της δηµοτικής παράταξης ¨ΛΑΪΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨) εγκρίνεται το 
πρωτόκολλο προσωρινής και οριστικής παραλαβής του έργου, σύµφωνα µε 
την εισήγηση του Τµήµατος Εκτέλεσης Έργων, Συντήρησης & Αυτεπιστασίας 
της ∆ιεύθυνσης Τεχνικών Υπηρεσιών. 
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245 17.  Έγκριση 1ου ανακεφαλαιωτικού πίνακα εργασιών του 
έργου «Βελτίωση χώρων Κοιµητηρίου Καλαµάτας». 

ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ (ΥΠΕΡ οι παρόντες σύµβουλοι της πλειοψηφίας και 
των δηµοτικών παρατάξεων ¨ΑΝΟΙΧΤΟΣ ∆ΗΜΟΣ – ΕΝΕΡΓΟΙ ΠΟΛΙΤΕΣ¨, 
ΑΛΛΑΓΗ ΓΙΑ ΤΟ ∆ΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨, ¨ΑΝΕΞΑΡΤΗΤΗ ΣΥΜΜΑΧΙΑ ΠΟΛΙΤΩΝ¨ 
& ¨ΕΛΛΗΝΙΚΗ ∆ΡΑΣΗ ΓΙΑ ΤΟ ∆ΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨, καθώς και η Πρόεδρος 
του Συµβουλίου της ∆ηµοτικής Κοινότητας ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ και ΛΕΥΚΟ οι 
σύµβουλοι της δηµοτικής παράταξης ¨ΛΑΪΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨) 
εγκρίνεται ο 1ος ΑΠΕ, σύµφωνα µε την εισήγηση του Τµήµατος Εκτέλεσης 
Έργων, Συντήρησης & Αυτεπιστασίας της ∆ιεύθυνσης Τεχνικών Υπηρεσιών. 

246 18.  Έγκριση 3ου ανακεφαλαιωτικού πίνακα εργασιών του 
έργου «Κατασκευή πεζοδροµίων, ρειθροκρασπέδων κλπ, 
έτους 2014 ». 

ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ (ΥΠΕΡ οι παρόντες σύµβουλοι της πλειοψηφίας και 
των δηµοτικών παρατάξεων ¨ΑΝΟΙΧΤΟΣ ∆ΗΜΟΣ – ΕΝΕΡΓΟΙ ΠΟΛΙΤΕΣ¨, 
ΑΛΛΑΓΗ ΓΙΑ ΤΟ ∆ΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨, ¨ΑΝΕΞΑΡΤΗΤΗ ΣΥΜΜΑΧΙΑ ΠΟΛΙΤΩΝ¨ 
& ¨ΕΛΛΗΝΙΚΗ ∆ΡΑΣΗ ΓΙΑ ΤΟ ∆ΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨, καθώς και η Πρόεδρος 
του Συµβουλίου της ∆ηµοτικής Κοινότητας ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ και ΛΕΥΚΟ οι 
σύµβουλοι της δηµοτικής παράταξης ¨ΛΑΪΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨) 
εγκρίνεται ο 3ος ΑΠΕ, σύµφωνα µε την εισήγηση του Τµήµατος Εκτέλεσης 
Έργων, Συντήρησης & Αυτεπιστασίας της ∆ιεύθυνσης Τεχνικών Υπηρεσιών. 

247 19.  Έγκριση παράτασης προθεσµίας εκτέλεσης εργασιών του 
έργου «Επισκευή & διαρρύθµιση εγκαταστάσεων κτιρίου 
πρώην Γενικού Νοµαρχιακού Νοσοκοµείου Καλαµάτας για 
τη στέγαση υπηρεσιών του ∆ήµου Καλαµάτας». 

ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ (ΥΠΕΡ οι παρόντες σύµβουλοι της πλειοψηφίας και 
των δηµοτικών παρατάξεων ¨ΑΝΟΙΧΤΟΣ ∆ΗΜΟΣ – ΕΝΕΡΓΟΙ ΠΟΛΙΤΕΣ¨, 
ΑΛΛΑΓΗ ΓΙΑ ΤΟ ∆ΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨, ¨ΑΝΕΞΑΡΤΗΤΗ ΣΥΜΜΑΧΙΑ ΠΟΛΙΤΩΝ¨ 
& ¨ΕΛΛΗΝΙΚΗ ∆ΡΑΣΗ ΓΙΑ ΤΟ ∆ΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨, καθώς και η Πρόεδρος 
του Συµβουλίου της ∆ηµοτικής Κοινότητας ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ και ΛΕΥΚΟ οι 
σύµβουλοι της δηµοτικής παράταξης ¨ΛΑΪΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨) 
εγκρίνεται η παράταση της προθεσµίας, χωρίς υπαιτιότητα του αναδόχου,  
µέχρι 15/08/2015, σύµφωνα µε την εισήγηση της ∆ιεύθυνσης Τεχνικών 
Υπηρεσιών. 

248 20.  Έγκριση παράτασης προθεσµίας εκτέλεσης εργασιών του 
έργου «Κατασκευή ποδηλατόδροµου Αγίου Φλώρου». 

ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ (ΥΠΕΡ οι παρόντες σύµβουλοι της πλειοψηφίας και 
των δηµοτικών παρατάξεων ¨ΑΝΟΙΧΤΟΣ ∆ΗΜΟΣ – ΕΝΕΡΓΟΙ ΠΟΛΙΤΕΣ¨, 
ΑΛΛΑΓΗ ΓΙΑ ΤΟ ∆ΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨, ¨ΑΝΕΞΑΡΤΗΤΗ ΣΥΜΜΑΧΙΑ ΠΟΛΙΤΩΝ¨ 
& ¨ΕΛΛΗΝΙΚΗ ∆ΡΑΣΗ ΓΙΑ ΤΟ ∆ΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨, καθώς και ο Εκπρόσωπος 
της Τοπικής Κοινότητας ΑΓΙΟΥ ΦΛΩΡΟΥ και ΛΕΥΚΟ οι σύµβουλοι της 
δηµοτικής παράταξης ¨ΛΑΪΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨) εγκρίνεται η 
παράταση της προθεσµίας, µέχρι 29/06/2015, σύµφωνα µε την εισήγηση του 
Τµήµατος Εκτέλεσης Έργων, Συντήρησης & Αυτεπιστασίας της ∆ιεύθυνσης 
Τεχνικών Υπηρεσιών. 

ΣΤ. ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΑ ΘΕΜΑΤΑ 



Φάκελος Περίληψης Συνεδρίασης       Συνεδρίαση   08/2015 – Πέµπτη  04/06/2015 - 8 : 00 µ.µ. 

∆ηµοτικό Συµβούλιο Καλαµάτας Σελ. 13 από 15 

249 21.  Τροποποίηση τεχνικού προγράµµατος, προϋπολογισµού, 
οικον. έτους 2015. 

ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ (ΥΠΕΡ οι παρόντες σύµβουλοι της πλειοψηφίας, καθώς 
και η Πρόεδρος του Συµβουλίου της ∆ηµοτικής Κοινότητας ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ και 
ΚΑΤΑ οι παρόντες σύµβουλοι των δηµοτικών παρατάξεων ¨ΑΝΟΙΧΤΟΣ 
∆ΗΜΟΣ – ΕΝΕΡΓΟΙ ΠΟΛΙΤΕΣ¨, ¨ΛΑΪΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨, 
¨ΑΛΛΑΓΗ ΓΙΑ ΤΟ ∆ΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨, ¨ΑΝΕΞΑΡΤΗΤΗ ΣΥΜΜΑΧΙΑ ΠΟΛΙΤΩΝ¨ 
& ¨ΕΛΛΗΝΙΚΗ ∆ΡΑΣΗ ΓΙΑ ΤΟ ∆ΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨) εγκρίνεται η 
τροποποίηση: 

1.  του Τεχνικού Προγράµµατος, σύµφωνα µε την εισήγηση του Τµήµατος 
Προγραµµατισµού & Ευρωπαϊκών Θεµάτων της ∆ιεύθυνσης 
Προγραµµατισµού, Ανάπτυξης & Ευρωπαϊκών Θεµάτων   και 

2.  του Προϋπολογισµού ∆ήµου Καλαµάτας, οικον. έτους 2015, όπως 
εισηγήθηκε η Οικονοµική Επιτροπή µε την υπ’ αριθµ. 229/2015 απόφασή 
της, σύµφωνα µε την πρόταση του Τµήµατος Λογιστηρίου της ∆ιεύθυνσης 
Οικονοµικών. 

250 22.  Ανάκληση της παραχώρησης στη ¨∆ΙΟΚΛΗΣ Α.Ε.¨ των 
δύο οικίσκων, Νο 10 και 11, του ∆υτικού Εµπορικού 
Κέντρου και παραχώρηση αυτών, κατά χρήση,  στην 
εταιρεία ¨ΕΘΝΙΚΟ  ΚΤΗΜΑΤΟΛΟΓΙΟ & ΧΑΡΤΟΓΡΑΦΗΣΗ 
Α.Ε.¨.  

ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ (ΥΠΕΡ οι παρόντες σύµβουλοι της πλειοψηφίας και 
των δηµοτικών παρατάξεων ¨ΑΝΟΙΧΤΟΣ ∆ΗΜΟΣ – ΕΝΕΡΓΟΙ ΠΟΛΙΤΕΣ¨, 
¨ΑΛΛΑΓΗ ΓΙΑ ΤΟ ∆ΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨, ¨ΑΝΕΞΑΡΤΗΤΗ ΣΥΜΜΑΧΙΑ 
ΠΟΛΙΤΩΝ¨ & ¨ΕΛΛΗΝΙΚΗ ∆ΡΑΣΗ ΓΙΑ ΤΟ ∆ΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨, καθώς και η 
Πρόεδρος του Συµβουλίου της ∆ηµοτικής Κοινότητας ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ και ΛΕΥΚΟ 
οι σύµβουλοι της δηµοτικής παράταξης ¨ΛΑΪΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨) 
εγκρίνεται η ανάκληση της παραχώρησης και η δωρεάν παραχώρηση της 
χρήσης, για 4 χρόνια,  στην εταιρεία ¨ΕΘΝΙΚΟ ΚΤΗΜΑΤΟΛΟΓΙΟ & 
ΧΑΡΤΟΓΡΑΦΗΣΗ Α.Ε.¨, σύµφωνα µε την εισήγηση του Τµήµατος ∆ηµοτικής 
Περιουσίας & ∆ιαχείρισης Κοιµητηρίων της ∆ιεύθυνσης Οικονοµικών. 

- 23.  Παραχώρηση κατά χρήση γηπέδων τένις του Ανατολικού 
Κέντρου. 

ΑΝΑΒΑΛΛΕΤΑΙ 

251 24.  Παραχώρηση, κατά χρήση, δύο πυροσβεστικών 
οχηµάτων στο ∆ήµο Καλαµάτας, από το Σύλλογο ¨Φίλοι 
του Ταϋγέτου¨.     

ΟΜΟΦΩΝΑ γίνεται αποδεκτή η παραχώρηση της χρήσης για 5 έτη, σύµφωνα 
µε την εισήγηση του Γραφείου Πολιτικής Προστασίας. 

252 25.  Κατάργηση οικογενειακών τάφων και µεταφορά οστών. ΟΜΟΦΩΝΑ εγκρίνονται: 

α) η κατάργηση πέντε (5) οικογενειακών τάφων, η επιστροφή τους στο ∆ήµο 
και η ελεύθερη διάθεσή τους,   

β) η µεταφορά των οστών των θανόντων, των οποίων οι συγγενείς έχουν να 
πληρώσουν τέλη φύλαξης πάνω από 5 χρόνια έτη, στο χωνευτήρι,  

σύµφωνα µε την εισήγηση του Τµήµατος ∆ηµοτικής Περιουσίας & ∆ιαχείρισης 
Κοιµητηρίων της ∆ιεύθυνσης Οικονοµικών. 
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253 26.  Ετήσια συνδροµή σε εφηµερίδες, περιοδικά και 
ηλεκτρονικά µέσα (πρόσβαση µέσω διαδικτύου).   

ΟΜΟΦΩΝΑ εγκρίνεται η ανανέωση των υπαρχουσών συνδροµών, για ένα 
έτος, σύµφωνα µε την εισήγηση του Τµήµατος Προµηθειών & Αποθήκης της 
∆ιεύθυνσης Οικονοµικών. 

254 27.  Έγκριση διοργάνωσης εκδήλωσης από το Συµβουλευτικό 
Κέντρο Γυναικών του ∆ήµου Καλαµάτας, µε σκοπό την 
ενηµέρωση – ευαισθητοποίηση του κοινού σε θέµατα 
βίας κατά των γυναικών.  

ΟΜΟΦΩΝΑ εγκρίνεται η διοργάνωση της εκδήλωσης και η διάθεση 
πίστωσης ποσού 400,00 €, για την κάλυψη των εξόδων αυτής, σύµφωνα µε 
την εισήγηση του Τµήµατος Εποπτείας Ελέγχου & Ισότητας της ∆ιεύθυνσης 
Πρόνοιας. 

255 28.  Συµµετοχή του ∆ήµου Καλαµάτας στη διοργάνωση της 
Επετείου της Μάχης της Βέργας.  

ΟΜΟΦΩΝΑ εγκρίνεται η συµµετοχή του ∆ήµου στη διοργάνωση της 
εκδήλωσης και η διάθεση πίστωσης ποσού 200,00 €, για την κάλυψη µέρους 
των εξόδων αυτής, σύµφωνα µε την εισήγηση του Γραφείου Επικοινωνίας, 
∆ηµοσίων Σχέσεων & Εθιµοτυπίας. 

256 29.  ∆ιαγραφή ποσών από βεβαιωτικούς – χρηµατικούς 
καταλόγους. 

ΟΜΟΦΩΝΑ εγκρίνεται η διαγραφή, σύµφωνα µε την εισήγηση του 
Τµήµατος ∆ηµοτικών Προσόδων της ∆ιεύθυνσης Οικονοµικών. 

257 30.  Οικονοµική ενίσχυση φορέων και εκδηλώσεων.  ΟΜΟΦΩΝΑ εγκρίνονται: 

Α. η επιχορήγηση των παρακάτω συλλόγων: 

1. «ΑΡΧΕΓΟΝΝΟ ΚΥΤΤΑΡΟ ΑΙΜΑΤΟΣ», µε το ποσό των 600,00 €, για τη 
διοργάνωση ιστιοπλοϊκού & κολυµβητικού αγώνα και ενηµερωτικής 
εκδήλωσης. 

2. «ΠΕΡΙΒΑΛΛΟΝΤΙΚΟΣ ΣΥΛΛΟΓΟΣ ¨ΟΙ ΦΙΛΟΙ ΤΟΥ ΤΑΫΓΕΤΟΥ ¨» µε το 
ποσό των 600,00 € για τη διοργάνωση γιορτής περιβάλλοντος.  

3. «ΠΟΛΙΤΙΣΤΙΚΟΣ ΚΑΙ ΑΝΑΠΤΥΞΙΑΚΟΣ ΣΥΛΛΟΓΟΣ ΒΕΡΓΑΣ», µε το ποσό 
των 100,00 €, για τη διοργάνωση εορταστικών εκδηλώσεων για την 
επέτειο της Μάχης της Βέργας. 

 Β. η αγορά είκοσι (20) αντιτύπων του υπό έκδοση βιβλίου «ΦΑΡΑΙ – 
ΚΑΛΑΜΑΤΑ - ΜΕΣΣΗΝΗ» του αρχαιολόγου Πέτρου Θέµελη. 

ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ (ΥΠΕΡ οι παρόντες σύµβουλοι της πλειοψηφίας και 
των δηµοτικών παρατάξεων ¨ΑΝΕΞΑΡΤΗΤΗ ΣΥΜΜΑΧΙΑ ΠΟΛΙΤΩΝ¨ & 
¨ΕΛΛΗΝΙΚΗ ∆ΡΑΣΗ ΓΙΑ ΤΟ  ∆ΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨ και ΛΕΥΚΟ οι παρόντες 
σύµβουλοι των δηµοτικών παρατάξεων ¨ΑΝΟΙΧΤΟΣ ∆ΗΜΟΣ – ΕΝΕΡΓΟΙ 
ΠΟΛΙΤΕΣ¨, ¨ΛΑΪΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨ & ¨ΑΛΛΑΓΗ ΓΙΑ ΤΟ ∆ΗΜΟ 
ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨)  εγκρίνεται η επιχορήγηση του ΠΟΛΙΤΙΣΤΙΚΟΥ ΣΥΛΛΟΓΟΥ ¨ΟΙ 
ΦΙΛΟΙ ΤΟΥ ΠΑΜΙΣΟΥ¨ ΑΓΙΟΥ ΦΛΩΡΟΥ, µε το ποσό των 600,00 €, για τη 
διοργάνωση εορταστικών εκδηλώσεων. 



Φάκελος Περίληψης Συνεδρίασης       Συνεδρίαση   08/2015 – Πέµπτη  04/06/2015 - 8 : 00 µ.µ. 

∆ηµοτικό Συµβούλιο Καλαµάτας Σελ. 15 από 15 

Ζ. ΘΕΜΑΤΑ ΝΟΜΙΚΩΝ ΠΡΟΣΩΠΩΝ 

258 31.  Έγκριση της υπ΄ αριθµ. 11/2015 απόφασης του 
∆ιοικητικού Συµβουλίου της Ανώνυµης Εταιρείας Ο.Τ.Α. 
¨ΒΙΟΜΗΧΑΝΙΚΑ ΣΦΑΓΕΙΑ ΑΓΟΡΑ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨, µε την 
οποία εγκρίθηκε ο Κανονισµός Λειτουργίας της Λαϊκής 
Αγοράς Καλαµάτας. 

ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ (ΥΠΕΡ οι παρόντες σύµβουλοι της πλειοψηφίας και 
των δηµοτικών παρατάξεων ¨ΑΛΛΑΓΗ ΓΙΑ ΤΟ ∆ΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨ & 
¨ΕΛΛΗΝΙΚΗ ∆ΡΑΣΗ ΓΙΑ ΤΟ ∆ΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨, ΚΑΤΑ οι σύµβουλοι των 
δηµοτικών παρατάξεων ¨ΑΝΟΙΧΤΟΣ ∆ΗΜΟΣ – ΕΝΕΡΓΟΙ ΠΟΛΙΤΕΣ¨ & ¨ΛΑΪΚΗ 
ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨ και ΛΕΥΚΟ ο δηµοτικός σύµβουλος κ. ΒΟΥΤΣΗΣ) 
εγκρίνεται η υπ’ αριθµ. 11/2015 απόφαση του ∆ιοικητικού Συµβουλίου της 
εταιρείας.  

259 32.  Έγκριση της υπ΄ αριθµ. 139/2015 απόφασης του 
∆ιοικητικού Συµβουλίου του ∆ηµοτικού Λιµενικού 
Ταµείου Καλαµάτας, η οποία αφορά στην αναµόρφωση 
του προϋπολογισµού, οικον. έτους 2015, του νοµικού 
προσώπου».  

ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ (ΥΠΕΡ οι παρόντες σύµβουλοι της πλειοψηφίας και 
των δηµοτικών παρατάξεων ¨ΑΛΛΑΓΗ ΓΙΑ ΤΟ ∆ΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨, 
¨ΑΝΕΞΑΡΤΗΤΗ ΣΥΜΜΑΧΙΑ ΠΟΛΙΤΩΝ¨  & ¨ΕΛΛΗΝΙΚΗ ∆ΡΑΣΗ ΓΙΑ ΤΟ ∆ΗΜΟ 
ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨ και ΚΑΤΑ οι σύµβουλοι των δηµοτικών παρατάξεων 
¨ΑΝΟΙΧΤΟΣ ∆ΗΜΟΣ – ΕΝΕΡΓΟΙ ΠΟΛΙΤΕΣ¨ & ¨ΛΑΪΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ 
ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨) εγκρίνεται η υπ’ αριθµ. 139/2015 απόφαση του ∆ιοικητικού 
Συµβουλίου του νοµικού προσώπου. 

Καλαµάτα  8 Ιουνίου 2015  

 

 Ο ΕΙ∆ΙΚΟΣ ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 
Η ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ  

ΤΟΥ ∆ΗΜΟΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ 
 
 
 

 

Χρήστος Αλεξανδρόπουλος Μαρία Η. Οικονοµάκου 
 


